The most recent revision of this translation and of other documents is available as a free download at: http://ssrn.com/abstract=1579414

Ordinance of the President Regarding the Granting of Amnesty.

From 21 March 1933. [...]

for the national rising of the German People, for its preparation or during the fight for German territory, amnesty is granted according to the following provisions. [...]

> The President von Hindenburg The Chancellor Adolf Hitler The Minister of the Interior Frick For the Minister of Justice The Vice-Chancellor von Papen

Verordnung des Reichspräsidenten über die Gewährung von Straffreiheit.

Vom 21. März 1933. [...]

Section 1: For crimes committed during the fight § 1 Für Straftaten, die im Kampfe für die nationale Erhebung des Deutschen Volkes, zu ihrer Vorbereitung oder im Kampfe für die deutsche Scholle begangen sind, wird Straffreiheit nach Maßgabe der folgenden Bestimmungen gewährt.

> Der Reichspräsident von Hindenburg Der Reichskanzler Adolf Hitler Der Reichsminister des Innern Frick Für den Reichsminister der Justiz Der Stellvertreter des Reichskanzlers von Papen